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ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ:  ΤΕΤΑΡΤΗ 6 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2024, ΩΡΑ 7:00Μ.Μ. 
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1.  Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2.  Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3.  Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού  
 4.  Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 5.  Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 6.  Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 7.  Κοραή Στέλιος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 8.  Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 9.  Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 10.  Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 11.  Παπουή Γιάννης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 12.  Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 13.  Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 14.  Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

 15.  Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

    
ΑΠΟΝΤΕΣ: 1. Αντωνίου Κούλλης (σημ. 2) Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 2. Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα 

(σημ. 2) 
Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

    
ΤΗΡΗΣΗ 
ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ:  

1. Γεωργίου Νατάσα Δημοτικός Γραμματέας 

Σημειώσεις: 1. Η συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε στις 6/11/2024 αναφέρεται στα θέματα 
της Ημερήσιας Διάταξης που στάλθηκε στα μέλη ηλεκτρονικά και 
ταχυδρομικά ανάλογα στις 4/11/2024.  

  Τα μέλη κ. Κούλλης Αντωνίου και κ. Γιόλα Ροκόπου Πάντζιαρου απουσίαζαν 
από την έκτακτη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου, λόγω απουσίας 
τους στο εξωτερικό και εκπροσώπησης του Δήμου στο ευρωπαϊκό 
πρόγραμμα «Ed.U.Co» σε συνάντηση στη Σλοβενία.  

 
 

 
1) Αρ. Θέματος 98/2024. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

τη διαρροή θεμάτων που συζητούνται στο Δημοτικό 
Συμβούλιο. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έντονα ενοχλημένος από  
τη δημοσιοποίηση και διαρροή πληροφοριών για συγκεκριμένο θέμα που 
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απασχόλησε προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου και 
για το οποίο έλαβε ο ίδιος ενημέρωση, ζήτησε από όλα τα μέλη να 
επιδείξουν σοβαρότητα και σωστή διαχείριση των εμπιστευτικών 
θεμάτων που παρουσιάζονται στις συνεδριάσεις. 
 
Όποια θέματα και πληροφορίες συζητούνται σε επίπεδο συνεδριάσεων 
του Δημοτικού Συμβουλίου και άλλων Συμβουλίων και Επιτροπών, 
πρέπει να συζητούνται για σκοπούς εκτέλεσης των αρμοδιοτήτων των 
μελών ως προκύπτουν από τον Περί Δήμων Νόμο προς εξυπηρέτηση 
των καλώς νοούμενων συμφερόντων της Τοπικής Αρχής, με σεβασμό 
στα προσωπικά δεδομένα και με εμπιστευτική διαχείριση πληροφοριών 
και εγγράφων. 
 
Το κάθε μέλος φέρει ευθύνη και θα πρέπει να είναι σε θέση να αποδείξει 
τη συμμόρφωσή του με τις βασικές αρχές της ακεραιότητας και 
εμπιστευτικότητας.  
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι με αφορμή αυτό το περιστατικό έχει προκληθεί 
αναστάτωση, η οποία θα μπορούσε να αποφευχθεί εάν τα μέλη 
επιδείκνυαν εμπιστευτικότητα.  
 
Τέλος, ανέφερε ότι σε επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
θα καλεστεί να παρευρεθεί η κ. Ελένη Τζιωνή, εκ μέρους του δικηγορικού 
γραφείου «E. TZIONI & ASSOCIATES LLC», υπό την ιδιότητά της ως 
DPO (Υπεύθυνης Προστασίας Δεδομένων) στον Δήμο Αθηένου, με 
σκοπό την ενημέρωση και την επιμόρφωση των μελών του νέου 
Δημοτικού Συμβουλίου για τα θέματα προστασίας δεδομένων 
προσωπικού χαρακτήρα και τήρησης της εμπιστευτικότητας των 
πληροφοριών. 
 

 
 

2) Αρ. Θέματος 99/2024. 
 
Θέμα: Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με τη διαδικασία 

προκήρυξης μιας (1) κενής θέσης Δημοτικού Μηχανικού 
στον Δήμο Αθηένου (Α9-11-12). 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
κρίνεται αναγκαία και επείγουσα η προώθηση της διαδικασίας πλήρωσης 
μιας (1) μόνιμης θέσης Δημοτικού Μηχανικού στον Δήμο Αθηένου με 
μισθολογική κλίμακα Α9-11-12, λόγω των πολλών τεχνικών θεμάτων που 
απασχολούν τον Δήμο Αθηένου και χρειάζονται προώθηση. 
 
Γι’ αυτό απαιτείται η άμεση προώθηση του αιτήματος αποπαγοποίησης 
της εν λόγω θέσης, ως προνοείται από τον Περί της Απαγόρευσης 
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Πλήρωσης Κενών Θέσεων στο Δημόσιο και Ευρύτερο Δημόσιο Τομέα, 
Ν.21(Ι)/2013.  
 
Σχετική επιστολή του Δημάρχου Αθηένου αποστάληκε στο Υπουργείο 
Οικονομικών στις 29/10/2024, ζητώντας το ταχύτερο δυνατό την κατά 
νόμο εξαίρεση της θέσης του Δημοτικού Μηχανικού από την απαγόρευση 
πλήρωσης κενών θέσεων πρώτου διορισμού, έτσι ώστε να καταστεί 
εφικτή η πλήρωση της εν λόγω θέσης. 
 
Αντίγραφο της εν λόγω επιστολής επισυνάπτεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 
99.1/2024 στα παρόντα πρακτικά. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας αναφέρθηκε στα ομοιόμορφα Σχέδια 
Υπηρεσίας που έχουν συμφωνηθεί από τις Συντεχνίες, την Ένωση 
Δήμων και τα αρμόδια Υπουργεία Εσωτερικών και Οικονομικών και τα 
οποία έχουν υιοθετηθεί από τον Δήμο Αθηένου. 
 
Ωστόσο, το Σχέδιο Υπηρεσίας για τη θέση Δημοτικού Μηχανικού εμπίπτει 
στα Σχέδια Υπηρεσίας των  ανωτάτων θέσεων στους Δήμους, για τις 
οποίες ακόμη βρίσκεται υπό συζήτηση η μισθολογική τους κλίμακα. 
 
Στην επιστολή του Υπουργείου Εσωτερικών υπό τον τίτλο «Έγκριση 
Προϋπολογισμού Δήμου για την περίοδο 1/7/2024 – 31/12/2024» 
ημερομηνίας 18/9/2024 γίνεται αναφορά για το ανωτέρω σημείο ως εξής:  
 

Οι μισθοδοτικές κλίμακες των ανώτατων θέσεων, ήτοι των θέσεων Δημοτικού 
Γραμματέα και του Δημοτικού Μηχανικού θα παραμείνουν για το 2024 στα 
υφιστάμενα επίπεδα, όπως μεταφέρθηκαν από τους προηγούμενους Δήμους. 
Για το μισθοδοτικό επίπεδο των θέσεων του Δημοτικού Ταμία και του 
Δημοτικού Υγειονομικού Επιθεωρητή, οι οποίες δεν υπάρχουν στον Δήμο 
Αθηένου, θα ενημερωθείτε στο αμέσως επόμενο χρονικό διάστημα, έτσι ώστε 
να μπορέσετε να προχωρήσετε με τη δημιουργία των θέσεων και ακολούθως 
με τον καταρτισμό και έγκριση των οικείων σχεδίων υπηρεσίας, για να καταστεί 
δυνατή η πλήρωση των θέσεων το συντομότερο δυνατό. 
 

Θέση Κλίμακα Σημειώσεις 

Δημοτικός Γραμματέας 
Αθηένου 

Α9, Α11 & Α13  

Δημοτικός Μηχανικός Αθηένου Α9, Α11 & Α12 Έχει αποσπαστεί στον 
ΕΟΑ Λάρνακας. 

Γενικά στη δημιουργία και πλήρωση νέων θέσεων ο Δήμος θα πρέπει να 
εξετάζει κατά πόσο, αυτές συμβάλλουν στη δημιουργία ισορροπημένης 
οργανωτικής δομής η οποία θα συντείνει στην αποτελεσματική και εύρυθμη 
λειτουργία της δημοτικής υπηρεσίας και ότι τηρείται το όριο του 40% στο 
κόστος μισθοδοσίας. 
Επισημαίνεται ότι, στην περίπτωση που ο κάτοχος της θέσης Δημοτικού 
Μηχανικού επιλέξει να μεταφερθεί μόνιμα στον ΕΟΑΛ σύμφωνα με τις 
πρόνοιες του Άρθρου 151Β των περί Δήμων Νόμων του 2022 έως 2024 (Αρ. 
4), τότε μόνο ο Δήμος δύναται να προχωρήσει με την πλήρωση της θέσης 
ακολουθώντας όλες τις νενομισμένες διαδικασίες.  
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Λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω και το δεδομένο ότι ο Δημοτικός 
Μηχανικός θα μεταφερθεί  μόνιμα στον ΕΟΑΛ, σύμφωνα με την επιστολή 
του Πρ. Γενικού Διευθυντή του ΕΟΑΛ ημερομηνίας 21/10/2024, το 
υφιστάμενο Σχέδιο Υπηρεσίας του Δημοτικού Μηχανικού με  μισθολογική 
κλίμακα Α9-11-12 θα προσαρμοστεί ανάλογα με τις ανάγκες του Δήμου 
Αθηένου, στη βάση του νέου νομοθετικού πλαισίου Ν.52(Ι)/2022. 
Επιπλέον, θα σταλεί για τυχόν απόψεις στον νομικό του Δήμου, θα 
αποσταλεί στα μέλη για μελέτη, έλεγχο και τελική έγκριση σε επόμενη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 
Αντίγραφα των πιο πάνω αναφερόμενων επιστολών επισυνάπτονται στο 
ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 99.1/2024 στα παρόντα πρακτικά.  
 
Το επικαιροποιημένο Σχέδιο Υπηρεσίας για τη θέση του Δημοτικού 
Μηχανικού θα πρέπει, αφού εγκριθεί από το Δημοτικό Συμβούλιο, να 
επαναδημοσιευτεί στην Επίσημη Εφημερίδα της Δημοκρατίας.  

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο θα πρέπει να αποφασίσει για την έναρξη της 
διαδικασίας πλήρωσης της εν λόγω θέσης, ως οι πρόνοιες του Περί της 
Δημόσιας Υπηρεσίας Νόμου και τους σχετικούς Περί Δημοτικής 
Υπηρεσίας Κανονισμούς του Δήμου Αθηένου Κ.Δ.Π 186/2010.  
 
Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε όπως η αξιολόγηση των υποψηφίων γίνει μόνο 
με προφορική αξιολόγηση, λόγω της επίσπευσης που θα παρατηρηθεί 
και της επείγουσας ανάγκης για πλήρωση της θέσης, παρ’ όλον που 
γενικά θεωρεί ότι ο συνδυασμός γραπτής και προφορικής εξέτασης είναι 
ο καλύτερος. 
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου κατέθεσε τον προβληματισμό του σε σχέση με 
την ιδιαιτερότητα και τις απαιτήσεις που παρουσιάζει η θέση του 
Δημοτικού Μηχανικού και εισηγήθηκε όπως τουλάχιστον υπάρξει 
συνδυασμός ειδικών ερωτημάτων για το γνωσιολογικό επίπεδο σε 
θέματα Πολιτικής Μηχανικής, ως τα απαιτούμενα προσόντα της θέσης. 
 
Ο Δήμαρχος τάχθηκε υπέρ της πιο πάνω εισήγησης και πρόσθεσε ότι ο 
καταρτισμός ερωτήσεων θα μπορούσε να γίνει από εξειδικευμένη ομάδα, 
η οποία θα μπορούσε να παρευρεθεί στη διαδικασία της προφορικής 
εξέτασης. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας εξέφρασε την επιφύλαξή της σε σχέση με τις 
εισηγήσεις που έχουν υποβληθεί πιο πάνω, καθότι αυτές πιθανώς να 
αντιβαίνουν με τις πρόνοιες του Περί Δημόσιας Υπηρεσίας Νόμου. Ο 
Δήμαρχος  ζήτησε όπως ληφθεί νομική γνωμάτευση από τον νομικό του 
Δήμου για καθορισμό της ορθότητας των χειρισμών που πρέπει να 
γίνουν. 
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Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, μετά από διεξοδική συζήτηση  

ομόφωνα αποφάσισε: 
α) Την προώθηση της διαδικασίας πλήρωσης μιας (1) 
κενής μόνιμης θέσης Δημοτικού Μηχανικού το 
συντομότερο δυνατό και την ετοιμασία όλων των 
εγγράφων που απαιτούνται, έτσι ώστε η προκήρυξη και 
η δημοσιοποίηση της θέσης να γίνει το συντομότερο,  
παράλληλα με τη διαδικασία αποπαγοποίησης, που ήδη 
προωθήθηκε, λόγω του κατεπείγοντος και της ανάγκης 
πλήρωσης της θέσης άμεσα. 
β) Το Σχέδιο Υπηρεσίας για τη θέση πρώτου διορισμού 
του Δημοτικού Μηχανικού με εγκεκριμένη μισθοδοτική 
κλίμακα Α9-11-12, αφού τροποποιηθεί για τις ανάγκες 
του Δήμου Αθηένου και τις αρμοδιότητες που 
προκύπτουν από τον Ν.52(Ι)/2022, να αποσταλεί στον 
νομικό του Δήμου για τυχόν απόψεις και  να 
παρουσιαστεί σε επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου για λήψη απόφασης, ενώ ο νομικός να 
γνωματεύσει για τον καθορισμό της ορθότητας των 
χειρισμών που πρέπει να γίνουν. 
γ) Σ’ ό,τι αφορά την αξιολόγηση των υποψηφίων για τη 
θέση Δημοτικού Μηχανικού, να ζητηθεί πρόταση 
συνεργασίας από το Ανοικτό Πανεπιστήμιο Κύπρου. 
 

 
 
3) Αρ. Θέματος 100/2024. 
 
Θέμα:  Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με τη διαδικασία 

προκήρυξης μιας (1) κενής θέσης Βοηθού Γραμματειακού 
Λειτουργού [Α2-5-7(ιι)]. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
κρίνεται αναγκαία και επείγουσα η προώθηση της διαδικασίας πλήρωσης 
μιας (1) μόνιμης θέσης Βοηθού Γραμματειακού Λειτουργού στον Δήμο 
Αθηένου με μισθολογική κλίμακα Α2-5-7(ιι). 
 
Γι’ αυτό απαιτείται η άμεση προώθηση του αιτήματος αποπαγοποίησης 
της εν λόγω θέσης, ως προνοείται από τον Περί της Απαγόρευσης 
Πλήρωσης Κενών Θέσεων στο Δημόσιο και Ευρύτερο Δημόσιο Τομέα, 
Ν.21(Ι)/2013.  
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Σχετική επιστολή του Δημάρχου Αθηένου αποστάληκε στο Υπουργείο 
Οικονομικών στις 29/10/2024, ζητώντας το ταχύτερο δυνατό την  
εξαίρεση από την απαγόρευση πλήρωσης κενών θέσεων πρώτου 
διορισμού μιας θέσης Βοηθού Γραμματειακού Λειτουργού με Κλίμακα Α2-
5-7, λαμβάνοντας υπόψη ότι αυτή περιλήφθηκε στον Προϋπολογισμό Β’ 
εξαμήνου 2024, ο οποίος εγκρίθηκε. 
 
Αντίγραφο της εν λόγω επιστολής επισυνάπτεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 
99.1/2024 στα παρόντα πρακτικά. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας αναφέρθηκε στα ομοιόμορφα Σχέδια 
Υπηρεσίας που έχουν καταρτισθεί από τις Συντεχνίες, την Ένωση Δήμων 
και τα Υπουργεία Εσωτερικών και Οικονομικών και τα οποία έχουν 
υιοθετηθεί από τον Δήμο Αθηένου, ωστόσο το Σχέδιο Υπηρεσίας του 
Βοηθού Γραμματειακού Λειτουργού για τη θέση πρώτου διορισμού με 
μισθολογική κλίμακα Α2-5-7(ιι) θα προσαρμοστεί ανάλογα με τις ανάγκες 
του Δήμου Αθηένου και αφού σταλεί για τυχόν απόψεις  στον νομικό του 
Δήμου, θα αποσταλεί στα μέλη για μελέτη, έλεγχο και τελική έγκριση σε 
επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου.  
 
Το επικαιροποιημένο Σχέδιο Υπηρεσίας για τη θέση του Βοηθού 
Γραμματειακού Λειτουργού θα πρέπει, αφού εγκριθεί από το Δημοτικό 
Συμβούλιο, να επαναδημοσιευτεί στην Επίσημη Εφημερίδα της 
Δημοκρατίας.  

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο θα πρέπει να αποφασίσει για την έναρξη της 
διαδικασίας πλήρωσης της εν λόγω θέσης, ως οι πρόνοιες του Περί της 
Δημόσιας Υπηρεσίας Νόμου και τους σχετικούς Περί Δημοτικής 
Υπηρεσίας Κανονισμούς του Δήμου Αθηένου Κ.Δ.Π 186/2010.  
 
Σύμφωνα με τις πρόνοιες του περί Αξιολόγησης Υποψηφίων για 
Διορισμό στη Δημόσια Υπηρεσία Νόμος του 1998 (Ν. 6(I)/1998) και 
συγκεκριμένα το Άρθρο 3.(1).(α): 
 

Επιλoγή για διoρισμό σε θέση στη δημόσια υπηρεσία 
3.-(1) (α) Ανεξάρτητα από τις διατάξεις οποιουδήποτε άλλου 
νόμου που αφορά τη δημόσια υπηρεσία και, τηρουμένου του 
περί Προσλήψεως Εκπαιδευομένων Τυφλών Τηλεφωνητών 
στη Θέση Τηλεφωνητή στη Δημόσια και Εκπαιδευτική 
Υπηρεσία και στα Νομικά Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου 
(Ειδικές Διατάξεις) Νόμου, χωρίς όμως να επηρεάζονται οι 
διατάξεις των εδαφίων (2) και (3) του παρόντος άρθρου, σε 
οποιαδήποτε διαδικασία για διορισμό σε θέση στη δημόσια 
υπηρεσία, η επιλογή και ο διορισμός των υποψηφίων 
γίνονται με βάση - 
(i) τα αποτελέσματα γραπτής εξέτασης, 
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(ii) τα αποτελέσματα προφορικής εξέτασης, εφόσον αυτή 
κριθεί αναγκαία από τη διορίζουσα αρχή, έστω και αν δεν 
επιβάλλει την προφορική εξέταση ο οικείος νόμος. 

 
Σ’ ό,τι αφορά τη διαδικασία, το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε 
όπως οι υποψήφιοι εξεταστούν γραπτώς στις ακόλουθες θεματικές 
ενότητες: 
Α. ΕΛΛΗΝΙΚΑ 
Β. ΕΙΔΙΚΟ ΘΕΜΑ (π.χ. Περί Δήμων Νόμος) 
Γ. ΕΙΔΙΚΕΣ ΙΚΑΝΟΤΗΤΕΣ / ΔΕΞΙΟΤΗΤΕΣ 
 
Για τη θεματική ενότητα των Αγγλικών δεν θα διενεργηθεί γραπτή 
εξέταση, αλλά θα αξιολογηθεί στη βάση του δημοσιευμένου καταλόγου  
αποδεκτών τεκμηρίων από την Επιτροπή Δημόσιας Υπηρεσίας για 
γνώση της Αγγλικής γλώσσας, ως απαιτείται στο Σχέδιο Υπηρεσίας και 
τα επίπεδα που ζητούνται.  
 
Ο κατάλογος αυτός βρίσκεται αναρτημένος στην ιστοσελίδα της 
Επιτροπής Δημόσιας Υπηρεσίας. 
 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στην αναγκαιότητα επείγουσας και άμεσης 
προώθησης της διαδικασίας για την πλήρωση της θέσης, όσο πιο 
σύντομα γίνεται, αφού λόγω της εξυπηρέτησης του Αβδελλερού και της 
αναγκαστικής απουσίας λόγω τοκετού από την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, θα 
δημιουργηθεί σοβαρό πρόβλημα στον Δήμο. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 

Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, μετά από διεξοδική συζήτηση  
ομόφωνα αποφάσισε: 
α) Την προώθηση της διαδικασίας πλήρωσης μιας (1) 
κενής μόνιμης θέσης Βοηθού Γραμματειακού 
Λειτουργού το συντομότερο δυνατό και την ετοιμασία 
όλων των εγγράφων που απαιτούνται, έτσι ώστε η 
προκήρυξη και η δημοσιοποίηση της θέσης να γίνει το 
συντομότερο, παράλληλα με τη διαδικασία 
αποπαγοποίησης, που ήδη προωθήθηκε, λόγω του 
κατεπείγοντος και της ανάγκης άμεσης πλήρωσης της 
θέσης. 
β) Το Σχέδιο Υπηρεσίας για τη θέση πρώτου διορισμού 
του Βοηθού Γραμματειακού Λειτουργού με εγκεκριμένη 
μισθοδοτική κλίμακα Α2-5-7(ιι), αφού τροποποιηθεί για 
τις ανάγκες του Δήμου Αθηένου και τις αρμοδιότητες 
που προκύπτουν από τον Ν.52(Ι)/2022, να αποσταλεί 
στον νομικό του Δήμου για τυχόν απόψεις και να 
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παρουσιαστεί σε επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου για λήψη απόφασης.  
γ) Οι υποψήφιοι να αξιολογηθούν στη βάση γραπτής 
εξέτασης στα θέματα “Ελληνικά”, “Ειδικό Θέμα” και 
“Ειδικές ικανότητες / δεξιότητες”. Σ’ ό,τι αφορά την 
αξιολόγηση της γνώσης Αγγλικών, αυτή θα γίνει στη 
βάση του δημοσιευμένου καταλόγου  αποδεκτών 
τεκμηρίων από την Επιτροπή Δημόσιας Υπηρεσίας.  
δ) Σ’ ό,τι αφορά τη διενέργεια γραπτών εξετάσεων να 
ζητηθεί πρόταση συνεργασίας από το Ανοικτό 
Πανεπιστήμιο Κύπρου. 

 
 

 
4) Αρ. Θέματος 101/2024. 
 
Θέμα: Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

τις απόψεις του Δήμου Αθηένου κατά τη συνομολόγηση 
της Παγκύπριας Συλλογικής Σύμβασης Υπαλληλικού και 
Εργατικού Προσωπικού των Δήμων 2022-2024.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο του σχετικού ηλεκτρονικού μηνύματος που αποστάληκε στις 
14/10/2024 από την Ένωση Δήμων και αναφέρθηκε επίσης στην Έκθεση 
της Δημοτικού Γραμματέα επί του θέματος, τα οποία αποστάλθηκαν στα 
μέλη με την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη.  
 
Η Δημοτικός Γραμματέας αναφέρθηκε στα διάφορα σημεία που 
παραθέτει και παρουσιάζει, επεξηγώντας τις δικές της απόψεις στην 
Έκθεση με ημερομηνία 25/10/2024, απόσπασμα της οποίας παρατίθεται 
πιο κάτω: 
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Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο 

πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως υιοθετηθούν οι πιο 
πάνω απόψεις ως προς το περιεχόμενο των 
Παγκύπριων Συλλογικών Συμβάσεων Υπαλληλικού και 
Εργατικού Προσωπικού και αυτές διαβιβαστούν στην 
Ένωση Δήμων.  

 
 
 

5) Αρ. Θέματος 102/2024. 
 
Θέμα:  Καθορισμός επόμενης συνεδρίασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου Αθηένου. 
 

Η επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ορίστηκε να 
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 25/11/2024 και ώρα 7:00μ.μ. για σκοπούς 
ελέγχου, έγκρισης και υποβολής του Προϋπολογισμού του νέου Δήμου 
Αθηένου για την τριετία 2025-2026-2027. 
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6) Αρ. Θέματος 103/2024. 
 
Θέμα:    Διάφορα.  
 
103.1/2024:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη αποφάσεων σε 

σχέση με το αίτημα του Δήμου Αθηένου για διάνοιξη 
της διόδου Πυροΐου. 

 
Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι έχει διευθετηθεί συνάντηση με τον 
Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ. Νίκο Χριστοδουλίδη στο Προεδρικό Μέγαρο 
στις 19/11/2024 και ώρα 12:00 το μεσημέρι, για συζήτηση του θέματος 
διάνοιξης της διόδου Πυροΐου και κάλεσε τα μέλη να παρευρεθούν, 
ορίζοντας ένα εκπρόσωπο από κάθε κομματική ομάδα, πέραν του ιδίου 
και των δύο Αντιδημάρχων. 
 
Ενόψει των εξελίξεων ο Δήμαρχος υπέβαλε εισήγηση όπως αναβληθεί 
τελεσίδικα η ανοικτή πανδημοτική συγκέντρωση για τη διάνοιξη της 
διόδου Πυροΐου, η οποία είχε προγραμματιστεί να πραγματοποιηθεί στις 
9/11/2024. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση 1:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα 

αποφάσισε όπως στη συνάντηση με τον Πρόεδρο 
της Δημοκρατίας κ. Νίκο Χριστοδουλίδη στο 
Προεδρικό Μέγαρο στις 19/11/2024 και ώρα 12:00 το 
μεσημέρι, για συζήτηση του θέματος διάνοιξης της 
διόδου Πυροϊου, παρευρεθούν και εκπροσωπήσουν 
τον Δήμο Αθηένου επιπροσθέτως του Δημάρχου, οι 
Αντιδήμαρχοι Αθηένου και  Αβδελλερού και οι  κ. 
Γιάννης Παπουής εκ μέρους της Τοπικής Επιτροπής 
ΔΗΣΥ Αθηένου, κ. Λευτέρης Κόλοκος εκ μέρους της 
Τοπικής Επιτροπής ΕΔΕΚ Αθηένου και κ. Μιχάλης 
Στυλιανίδης εκ μέρους της Τοπικής Επιτροπής ΔΗΚΟ 
Αθηένου. Η Τοπική Κομματική Επιτροπή ΑΚΕΛ 
Αθηένου θα καθορίσει τον εκπρόσωπό της τις 
επόμενες ημέρες και θα ενημερωθεί το Δημοτικό 
Συμβούλιο ανάλογα.  

 
Απόφαση 2:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, ενόψει των 

εξελίξεων προγραμματισμού συνάντησης με τον 
Πρόεδρο της Δημοκρατίας και συζήτηση του θέματος 
διάνοιξης της διόδου Πυροΐου, ομόφωνα αποφάσισε 
την τελεσίδικη αναβολή της πανδημοτικής 
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συγκέντρωσης που θα πραγματοποιείτο στις 
9/11/2024. Σχετικές αναρτήσεις για ενημέρωση του 
κοινού θα γίνουν με δημοσίευση Δελτίου Τύπου στα 
ΜΜΕ, στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης του Δήμου, 
στην ιστοσελίδα και στο facebook και σε άλλα μέσα.  

 
 
103.2/2024:   Επιστολή ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ εκ μέρους του Συνδέσμου 

Αυτοκινήτου Λάρνακας ημερομηνίας 4/11/2024, σε 
σχέση με τη διοργάνωση αγώνα Ράλυ – Laos Trial 
Rally Sprint την Κυριακή 24/11/2024, εις μνήμη του 
Παντελή Ποιητή. 

 
Ο Δήμαρχος, επί του πιο πάνω θέματος, υπενθύμισε τα μέλη για την 
απόφαση που έλαβε το Δημοτικό Συμβούλιο σε προηγούμενη 
συνεδρίασή του ημερομηνίας 24/10/2024, η οποία παρουσιάζεται πιο 
κάτω για εύκολη αναφορά:  
 

Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 
όπως ο Δήμος απευθυνθεί γραπτώς σ’ όλους τους 
οργανωμένους φορείς και διοργανωτές αγώνων 
ταχύτητας - ράλλυ και ενημερωθούν για την ανάγκη 
εξασφάλισης πριν από τη διενέργεια αγώνα στην 
περιοχή, έγκρισης από την Τοπική Αρχή και για την 
υποχρέωσή τους για κατάθεση τραπεζικής εγγύησης 
ύψους €5.000 προς όφελος του Δήμου Αθηένου, 
τουλάχιστον 1 ημέρα προηγουμένως. Στην περίπτωση 
που επισυμβούν και επιβεβαιωθούν από την Τεχνική 
Υπηρεσία του Δήμου φθορές/ καταστροφή στο οδικό 
δίκτυο  της διαδρομής που θα χρησιμοποιηθεί και αυτή  
θα εμπίπτει στα όρια του Δήμου Αθηένου, θα δίνεται 
προθεσμία  15 ημερών για να διορθώνεται, διαφορετικά 
θα χρησιμοποιείται η τραπεζική εγγύηση ή μέρος της για 
να γίνουν από τον Δήμο οι διορθώσεις.  

 
Ο Δήμαρχος έκανε αναφορά στο περιεχόμενο της επιστολής του 
Συνδέσμου Αυτοκινήτου Λάρνακας και υπέβαλε εισήγηση να μην ζητηθεί 
τραπεζική εγγυητική, αφού η πρόσφατη απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου για τέτοιου είδους διοργανώσεις δεν έχει μέχρι σήμερα 
υλοποιηθεί από την Υπηρεσία του Δήμου και ως εκ τούτου  δεν έχουν 
ενημερωθεί οι διοργανωτές με γραπτή επιστολή για την απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου. 
  
Παρ’ όλ’ αυτά να ζητηθεί να γίνουν επιδιορθώσεις στο οδικό δίκτυο στην 
περίπτωση που θα εντοπιστούν ζημιές.   
 
Ο Δήμαρχος ζήτηση τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
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Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο 

πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως εγκρίνει τη 
διοργάνωση του αγώνα αυτοκινήτου “Laos Trial Rally 
Sprint” από τον Σύνδεσμο Αυτοκινήτου Λάρνακας την 
Κυριακή 24/11/2024 στην περιοχή της Αθηένου.  
Όσον αφορά την ανάγκη εξασφάλισης Τραπεζικής 
Εγγυητικής ύψους €5.000 πριν από τη διενέργεια του 
αγώνα και κατάθεσής της προς όφελος του Δήμου 
Αθηένου, μόνο για τη συγκεκριμένη διοργάνωση να μην 
κατατεθεί, εφόσον οι διοργανωτές δεν έχουν  λάβει 
μέχρι στιγμής τέτοια ενημέρωση. 
Ωστόσο, να ζητηθεί και να απαιτηθεί από τον Δήμο 
Αθηένου να γίνουν επιδιορθώσεις στο οδικό δίκτυο σε 
περίπτωση  που εντοπιστούν ζημιές στο οδόστρωμα 
που θα χρησιμοποιηθεί.  
 

 
103.2/2024:   Συμμετοχή του Δήμου Αθηένου στο εργαλείο που 

αφορά στο Ευρωπαϊκό Σήμα Αριστείας για τη Χρηστή 
Διακυβέρνηση - ELoGE National Platform. 

 
Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη για το περιεχόμενο του ηλεκτρονικού 
μηνύματος που στάλθηκε από την Ένωση Δήμων Κύπρου στις 
5/11/2024, μέσω της Συμβουλευτικής Ομάδας ΚΕΣΕΑ σε σχέση με το 
θέμα “ELoGE National Platform - Invitation to Municipalities”και υπέβαλε 
εισήγηση για συμμετοχή του Δήμου Αθηένου. 
 
Η εφαρμογή του εργαλείου ELoGE αφορά σε μια διαδικασία αυτό - 
αξιολόγησης όποιου ενδιαφερόμενου Δήμου σε τομείς της χρηστής 
διακυβέρνησης. Συγκεκριμένα, αφορά στην εφαρμογή των 12 Αρχών 
Χρηστής Διακυβέρνησης που έχει αναπτύξει το Συμβούλιο της Ευρώπης.  
 
Ο Δήμος θα κληθεί να συμπληρώσει ένα ερωτηματολόγιο με τη βοήθεια 
και τη στήριξη εμπειρογνωμόνων, όπως επίσης και τρεις κατηγορίες 
ερωτηματολογίων τα οποία θα απευθυνθούν: (α) στους δημότες (β) στο 
προσωπικό και (γ) στα αιρετά στελέχη του Δήμου.  
 
Τα στοιχεία που θα συλλεχθούν από τα ερωτηματολόγια αυτά από την 
κάθε μία κατηγορία προσώπων, θα αποτελούν επιπρόσθετα τεκμήρια 
(αποδεικτικά στοιχεία) ως προς τη συνολική αυτό - αξιολόγηση του 
Δήμου.  
 
Η επιτυχής ολοκλήρωση της όλης διαδικασίας, η οποία αναμένεται να 
διαρκέσει ένα τετράμηνο περίπου, θα οδηγήσει τους Δήμους που θα την 
εφαρμόσουν στην επιβράβευσή τους με το Ευρωπαϊκό Σήμα 
Αριστείας ELoGE. 
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Στόχος εφαρμογής του εργαλείου ELoGE είναι η ανάδειξη ελλείψεων και 
αδυναμιών του ίδιου του Δήμου με σκοπό τη συνεχή αυτοβελτίωση. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, λαμβάνοντας υπόψη 

τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε τη συμμετοχή του 
Δήμου Αθηένου στην εφαρμογή του εργαλείου ELoGE. 
Για όλες τις λεπτομέρειες που θα ακολουθήσουν το 
Δημοτικό Συμβούλιο θα ενημερωθεί ανάλογα.  

 
 
 103.3/2024:  Ενημέρωση και συζήτηση σε σχέση με τη φιλοξενία 

αριθμού σκύλων σε κατοικίες στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα  Αβδελλερού.  

 
Ο Δήμαρχος, σε συνέχεια της πραγματοποίησης της συνεδρίασης της 
Επιτροπής Καταφυγίου Σκύλων του Δήμου Αθηένου που 
πραγματοποιήθηκε στις 5/11/2024, μετέφερε στο Δημοτικό Συμβούλιο το 
θέμα που απασχόλησε την Επιτροπή και αφορά στη φιλοξενία περίπου 
20-25 σκύλων από δύο ξεχωριστά άτομα σε κλουβιά στις ιδιόκτητες οικίες 
τους στο Δημοτικό Διαμέρισμα  Αβδελλερού.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αβδελλερού επιβεβαίωσε τις πληροφορίες για τα 
περιστατικά αυτά και ζήτησε όπως επιτραπεί η μεταφορά των σκύλων 
αυτών στο Καταφύγιο του Δήμου Αθηένου. Ωστόσο, ξεκαθάρισε ότι εκ 
πρώτης αντιλαμβάνεται ότι είναι προβληματική η μεταφορά των σκύλων 
στο Καταφύγιο του Δήμου Αθηένου, αφού οι δύο 
ιδιοκτήτριες/φροντίστριες των σκύλων δεν αποδέχονται οι σκύλοι να 
προτείνονται για υιοθεσία.  Οπότε, η φιλοξενία τους θα είναι, εάν 
επιτραπεί,  κατά κάποιον τρόπο μόνιμη και κάτι τέτοιο δεν γίνεται. 
 
Το θέμα θα επανέλθει για περαιτέρω συζήτηση και λήψη απόφασης σε 
επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού ληφθούν 
περαιτέρω πληροφορίες από τον Αντιδήμαρχο Αβδελλερού, όπως π.χ. η 
παραχώρηση ποσότητας τροφής. 
 

 
Υπ. …………..…………………… 

Κυριάκος Καρεκλάς  
Δήμαρχος Αθηένου 
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